

**List of agricultural products TRQ and application period and quantity for the year 2020  
(allocated by auctions for TRQ rights)**

**109年度實施關稅配額農產品之產品名稱、申請分配期間及數量明細表  
(採標售進口權利方式)**

單位：公噸 Unit : MT

Description of products 產品名稱	Tariff rate quota 配額數量	Period for allocation (importation) 分配(進口)期間	Period of asking for bidding form and submitting bid 標單索取暨投標 起訖期間	Date of bid opening 開標日期	Maximum quantity of each bidding 最高投標數量	Minimum quantity of each bidding 最低投標數量
Red beans 紅豆	2,500	From Apr. 1, 2020 to Dec.1, 2020 109.04.01-109.12.01	From Nov. 4, 2019 to Nov. 18, 2019 108.11.04-108.11.18	Nov. 19, 2019 108.11.19	500	20
Liquid Milk 液態乳	21,298	From Jan. 1, 2020 to Sep. 1, 2020 109.01.01-109.09.01	From Nov. 4, 2019 to Nov. 18, 2019 108.11.04-108.11.18	Nov. 19, 2019 108.11.19	4,259	250
		From Apr. 1, 2020 to Sep. 1, 2020 109.04.01-109.09.01	From Mar. 4, 2020 to Mar. 18, 2020 109.03.04-109.03.18	Mar. 19, 2020 109.03.19	depend on the rest of TRQ 視餘量而定	250
Peanuts (Note 1) 花生(註1)	5,235	From Jan. 1, 2020 to May 31,2020 & Aug. 1, 2020 to Oct. 31, 2020 109.01.01-109.05.31及 109.08.01-109.10.31	From Oct. 28, 2019 to Nov. 11, 2019 108.10.28-108.11.11	Nov. 12, 2019 108.11.12	1,047	14

Description of products 產品名稱	Tariff rate quota 配額數量	Period for allocation (importation) 分配(進口)期間	Period of asking for bidding form and submitting bid 標單索取暨投標 起訖期間	Date of bid opening 開標日期	Maximum quantity of each bidding 最高投標數量	Minimum quantity of each bidding 最低投標數量
Garlic bulbs (Note 2) 大蒜(註2)	3,520	From Oct. 1, 2020 to Dec. 31, 2020 109.10.01-109.12.31	From Nov. 4, 2019 to Nov. 18, 2019 108.11.04-108.11.18	Nov. 19, 2019 108.11.19	704	12
Dried shiitake 乾香菇	144	From Mar. 1, 2020 to May 31, 2020 109.03.01-109.05.31	From Oct. 28, 2019 to Nov. 11, 2019 108.10.28-108.11.11	Nov. 12, 2019 108.11.12	28	3
	144	From Jul. 1, 2020 to Sep. 30, 2020 109.07.01-109.09.30	From May 27, 2020 to Jun. 10, 2020 109.05.27-109.06.10	Jun. 11, 2020 109.06.11		
Dried day lily 乾金針	50	From Jan. 1, 2020 to Apr. 30, 2020 109.01.01-109.04.30	From Oct. 21, 2019 to Nov. 4, 2019 108.10.21-108.11.04	Nov. 5, 2019 108.11.05	10	3
	51	From Sep. 1, 2020 to Dec. 31, 2020 109.09.01-109.12.31	From Aug. 6, 2020 to Aug. 19, 2020 109.08.06-109.08.19	Aug. 20, 2020 109.08.20		
Coconuts (Note 3) 椰子(註3)	3,000	From Jan. 1, 2020 to Feb. 29, 2020 109.01.01-109.02.29	From Oct. 21, 2019 to Nov. 4, 2019 108.10.21-108.11.04	Nov. 5, 2019 108.11.05	600	20

Description of products 產品名稱	Tariff rate quota 配額數量	Period for allocation (importation) 分配(進口)期間	Period of asking for bidding form and submitting bid 標單索取暨投標 起訖期間	Date of bid opening 開標日期	Maximum quantity of each bidding 最高投標數量	Minimum quantity of each bidding 最低投標數 量
Coconuts (Note 3) 椰子(註3)	7,000	From Aug. 1 2020 to Dec. 31, 2020 109.08.01-109.12.31	From May 27, 2020 to Jun. 10, 2020 109.05.27-109.06.10	Jun. 11, 2020 109.06.11	1,400	20
Betel nuts 檳榔	8,824	From Feb. 1, 2020 to Apr. 30, 2020 109.02.01-109.04.30	From Oct. 28, 2019 to Nov. 11, 2019 108.10.28-108.11.11	Nov. 12, 2019 108.11.12	1,764	15
Pineapples 鳳梨	11,870	From Jan. 1, 2020 to Mar. 31, 2020 109.01.01-109.03.31	From Oct. 21, 2019 to Nov. 4, 2019 108.10.21-108.11.04	Nov. 5, 2019 108.11.05	2,374	15
	12,000	From Aug. 01, 2020 to Dec. 31, 2020 109.08.01-109.12.31	From May 27, 2020 to Jun. 10, 2020 109.05.27-109.06.10	Jun. 11, 2020 109.06.11	2,400	
Mangoes 芒果	7,000	From Jan. 1, 2020 to Apr. 30, 2020 109.01.01-109.03.31	From Oct. 21, 2019 to Nov. 4, 2019 108.10.21-108.11.04	Nov. 5, 2019 108.11.05	1,400	11
	5,755	From Oct. 1, 2020 to Dec. 31, 2020 109.10.01-109.12.31	From Aug. 6, 2020 to Aug. 19, 2020 109.08.06-109.08.19	Aug. 20, 2020 109.08.20	1,151	

Description of products 產品名稱	Tariff rate quota 配額數量	Period for allocation (importation) 分配(進口)期間	Period of asking for bidding form and submitting bid 標單索取暨投標 起訖期間	Date of bid opening 開標日期	Maximum quantity of each bidding 最高投標數量	Minimum quantity of each bidding 最低投標數量
Shaddocks 柚子	4,300	From Jan. 1, 2020 to Jun. 30, 2020 109.01.01-109.06.30	From Nov. 4, 2019 to Nov. 18, 2019 108.11.04-108.11.18	Nov. 19, 2019 108.11.19	860	15
Dried longans 桂圓肉	330	From Jan. 1, 2020 to Jun. 30, 2020 109.01.01-109.06.30	From Oct. 21, 2019 to Nov. 4, 2019 108.10.21-108.11.04	Nov. 5, 2019 108.11.05	66	15

Note 1: Peanuts include (1) shell, (2) shelled, (3) flour, (4) ground-nuts oil, and (5) mixed ground-nuts. The quota quantity of 5,235MT of peanuts is based on shell. If the winning bidder proposes to import shelled, flour, ground-nuts oil and mixed ground-nuts, applications for the certificate of TRQ shall be submitted to the Department of Precious Metals, Bank of Taiwan, based on the products' respective conversion into the quota quantity of peanuts. The conversion ratio of shelled, flour, ground-nuts oil and mixed ground-nuts is 1.5, 1.8, 3.8 and 1 respectively.

花生類包括：〔1〕帶殼花生〔2〕去殼花生〔3〕花生粉〔4〕花生油〔5〕混合花生，本年度花生類配額數量5,235公噸，係以帶殼花生為基礎計算標售數量及核發配額證明書，得標商若擬進口去殼花生、花生粉、花生油、混合花生，依其換算比例向臺灣銀行貴金屬部申請換發配額證明書。去殼花生／花生粉／花生油對帶殼花生之換算比例分別為1.5／1.8／3.8：1（例如去殼花生1公噸換算帶殼花生1.5公噸），混合花生視同帶殼花生計算配額數量。

Note 2: Only the garlic bulb for sowing (ccc code 9809.20.00.00) will be allocated on Nov. 19, 2019. The unused portion of the allocation would be reallocated during Sep. 2020 and all of the garlic products including the garlic bulb for sowing (9809.20.00.00), fresh or chilled garlic (9809.10.00.00) and dried garlic bulb (9809.20.00.90) will be allocated. According to the provisions of Chapter 98, Additional note 1, of the Customs Import Tariff, garlic bulbs for sowing under division 98091000 (dutyfree), applies only as certified by Council of Agriculture. For detailed information about the certificate of garlic bulb for sowing, please contact the Agriculture and Food Agency, Council of Agriculture and refer to the website: <https://www.afa.gov.tw>, tel no.049-2332380.

大蒜：108年11月19日首次分配，僅分配進口貨品分類號列第9809.10.00.00號種植用蒜球（下稱種蒜）。未使用（未分配）之配額數量，將於109年9月辦理重分配，分配進口貨品分類號列第9809.10.00.00號種蒜、第9809.20.00.10號其他生鮮或冷藏大蒜及第9809.20.00.90號乾蒜球。另依據海關進口稅則第98章增註一規定：「適用稅則第98091000號免稅之種植用蒜球，以經行政院農業委員會證明屬實者為限。」請申請人評估取得種蒜證明文件之可行性，再參加投標。種蒜證明文件之取得，請逕向行政院農業委員會

農糧署申辦（網址：<https://www.afa.gov.tw> 電話：049-2332380）。

Note 3: Coconuts include (1) whole coconut, (2) coconut, husked or polished, and (3) other coconut. The quota quantity of 10,000MT of coconuts is based on whole coconut. If the winning bidder proposes to import husked or polished coconut and other coconut, applications for the certificate of TRQ shall be submitted to the Department of Precious Metals, Bank of Taiwan, based on the products' respective conversion into the quota quantity of coconuts in whole coconut. The conversion ratio of husked or polished coconut and other coconut is 2.65 and 11.2 respectively.

椰子包括：〔1〕帶殼椰子〔2〕剝殼椰子〔3〕其他椰子，本年度椰子配額數量10,000公噸，係以帶殼椰子為基礎計算標售數量及核發配額證明書，得標商若擬進口帶殼椰子、剝殼椰子、其他椰子，依其換算比例向臺灣銀行貴金屬部申請換發配額證明書。剝殼椰子/其他椰子對帶殼椰子之換算比例分別為2.65/11.2:1(例如剝殼椰子1公噸換算帶殼椰子2.65公噸)。